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Zaaknummer: Z22.021911-D22.589656 

   
Onderwerp: Wmo-raad vergadering  

Plaats: Kamer 15, gemeentehuis  

Datum: 18 april 2023 

Aanvang: 19:30 uur 

Aanwezigen:  
Dhr. Jan van Schie (namens Seniorenraad en vice-voorzitter), 
mevr. Anita van Riel-Verschoor, mevr. Nicolle Boonman-
Kakebeeke, mevr. Hanita Hulsbergen, dhr. Jaap Kole, mevr. 
Rianne Schreijenberg (ambtelijke ondersteuning gemeente 
Borsele), mevr. Gerda van Bambost (beleidsmedewerker jeugd), 
mevr. Ilona Vermue-van ’t Westeinde (verslaglegging) 

Afwezigen: mevr. Jeanina Kousemaker, mevr. Margriet Selders (namens 
Seniorenraad), mevr. Eugenie Heuving (afd. GR De Bevelanden) 

Gast: 
Steller: 

Wethouder Van de Plasse en mevrouw Jean Eichelheim  
Mevr. Ilona Vermue-van ‘t Westeinde 

  

 
1. Opening en mededelingen 
Tijdens deze vergadering wordt afscheid genomen van Anita van Riel. Zij is betrokken 
geweest bij de opzet van de Wmo-raad en heeft ruim 20 jaar zich hiervoor ingezet. We zijn 
haar hier zeer erkentelijk voor en prijzen o.a. haar deskundigheid en inzet.  
 
2. Vaststellen agenda  
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Verslag vorig overleg 8 november 2022  
 
Tekstueel 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van 
 
Actielijst 
 
4. Zaken aangaande ontwikkelingen delen: 
 
Ontwikkelingen Sociaal Domein in relatie tot Wmo: (Rianne Schreijenberg) 

- Leefbaarheid: Er zijn momenteel veel ontwikkelingen inzake de Energietransitie. In 
de gemeente loopt een traject met het ministerie en inwoners, omdat al die 
ontwikkelingen die op ons afkomen een enorme impact hebben op ons leefgebied. 
We zijn bezig te inventariseren wat we nodig hebben om onze dorpen leefbaar te 
houden. Er zijn diverse informatiesessies hiervoor. Als het gaat om compensatie, 
dan werken we ernaartoe om middelen beschikbaar te stellen om de leefbaarheid te 
behouden, zoals bijvoorbeeld iedereen van het gas af of een bredere groene buffer 
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of een fonds voorzieningen voor de kernen. Het is nog in een fase waarmee we met 
elkaar nadenken en voorbereiden. Er zijn vele manieren om op de hoogte te blijven, 
namelijk door de nieuwsbrieven, via facebook, een speciale app die is ontwikkeld en 
via de website van de gemeente Borsele. 

 
- Wijk GGD 

Wij zijn bezig met de GGD om te kijken naar situaties die steeds terugkeren, waarbij 
personen overlast veroorzaken in de buurt. Mensen die vroeger zouden worden 
opgenomen in Emergis, zitten nu her en der in de wijk verspreid. Dit kan voor veel 
overlast zorgen. Het betreft een kleine groep, maar de impact kan groot zijn. In onze 
zorgstructuur zit hier een hiaat. We willen een pilot draaien met een wijk GGD-er, 
medewerker bemoeizorg, die dan vinger aan de pols houdt en preventief te werk 
kan gaan. Dit voorstel wordt binnenkort voorgelegd aan het college.  
NB: dit is inmiddels goedgekeurd door het college. 
We hebben een tijdelijke financiering hiervoor gevonden voor de pilotperiode en er 
zijn subsidiemogelijkheden die nog onderzocht moeten worden. De pilot duurt 2 
jaar.  
 
Er wordt een start gemaakt met een Bevelandsbrede woonzorgvisie met de focus 
op de oudere doelgroep. Er wordt een Bevelandse woonzorgvisie opgesteld met 
verpleeghuisplaatsen en zorgplekken.  

 
Ontwikkelingen Jeugd algemeen (Gerda van Bambost) 

Interne ontwikkelingen: Punten vanuit het actieplan en koersplan worden opgepakt, op 
scholen worden de NPO-middelen ingezet. Ook is er een methodiek ontwikkeld voor 
complexere gezinnen waarbij gezamenlijke startbijeenkomsten worden georganiseerd 
waar zowel ouders als zorgaanbieders bij aanwezig zijn. Ook is er sinds kort een 
nieuwe samenwerking met de huisartsen ’s-Gravenpolder.  
 
Externe ontwikkelingen: Het eerste concept van de Regiovisie Jeugdhulp Zeeland wordt 
morgen besproken. Hiervoor is de Wmo-raad ook uitgenodigd en is vertegenwoordigd.  
 
Er komt 386 miljoen extra beschikbaar voor de hervormingsagenda Jeugd, er is een 
principeakkoord bereikt voor 2 jaar.  
 
 

Mededelingen GR de Bevelanden (Eugenie Heuvink is afwezig) 
a. Beleidsregels Wmo-verordening. De nieuwe Wmo-verordening is per 1 april 

vastgesteld. Ook zijn de nieuwe beleidsregels maatschappelijke zorg ook 
vastgesteld.  
 
Wethouder Van de Plasse geeft aan dat de Zeeuwse gemeenten gaan kijken naar 
fraudebeheersing, voor zowel jeugd en Wmo. Uit onderzoek is gebleken dat er 
landelijk tussen de 3-8% wordt gefraudeerd. Daarom is Zeeuws breed afgesproken 
om hier actiever op te gaan sturen. Het onderzoek is niet bedoeld voor mensen die 
onterecht zorg afnemen, maar is gericht op kwaliteit en levering van zorg door de 
zorgaanbieders.  
 

5. Zaken aangaande Wmo-raad 
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Verslag overleg zonder ambtelijke ondersteuning 7 maart 2023 
 
Burgerberaad Zeeland: Hanita Hulsbergen en Jeanina Kousemaker hebben zich 
hiervoor aangemeld en zijn ingeloot. Er zijn een aantal thema’s die door kleine groepjes 
worden uitgewerkt. Op 3 juni worden alle presentaties van alle werkgroepen 
gezamenlijk gepresenteerd.   
 
Voortbestaan Wmo-raad: 
Het verzoek van de gemeenteraad is: onderzoek de toekomstbestendigheid van de 
adviesraden. Je ziet in den lande allerlei ontwikkelingen op dit gebied. Er wordt 
nagedacht over een andere opzet van participatie. Een idee is om bijvoorbeeld de 
bestaande raden te combineren met daarin de senioren, jongeren en de Wmo. Er is 
navraag gedaan bij de collega’s in de Bevelanden, maar ieder gaat hier anders mee 
om. Gebleken is wel dat andere gemeenten ook op zoek zijn, ieder heeft moeite om 
mensen te binden. Dit is een algemene tendens in de samenleving.   
 
De Jongerenraad heeft zelf aan al aangegeven dat zij niet met 3 personen verder 
kunnen. De Jongerenraad vindt dit jammer, maar op deze manier verder gaat ook niet. 
Wat betreft activiteiten organiseren, dit gaan we op een andere manier vormgeven. 
Alleen wat te doen met de adviestaak? Daar zoeken we naar een goede oplossing.  
 
In het algemeen gaat het bij de Seniorenraad, Jongerenraad en Wmo om de 
adviesfunctie. Men wil een stevige advisering vanuit diverse hoeken, zodat je met 
elkaar tot een gedragen advies naar onze gemeenteraad kan gaan.  
 
Aangegeven wordt dat de Wmo-raad nu presentiegeld krijgt. Graag ziet men dit 
aangepast en dat dit wordt aangepast naar een vrijwilligersvergoeding, omdat sommige 
leden nu worden gekort op hun uitkering. Er wordt uitgebreid over gesproken en de 
conclusie is dat dit niet gerepareerd kan worden met terugwerkende kracht en dat 
wanneer de regeling wordt aangepast, dit via het college naar de gemeenteraad moet 
waar enige tijd overheen gaat. Deze regeling kunnen we niet zomaar aanpassen, dit 
moet juridisch bekeken worden. Ook wordt aangegeven dat je je presentiegeld 
eventueel ook niet kan accepteren.  
Voor Jean Eichelsheim is dit de reden dat zij opstapt en zij verlaat om 21.00 uur de 
vergadering. Wanneer het anders geregeld is, kan men weer een beroep op haar doen.  
 
We hebben een extern iemand in de hand genomen om ons te adviseren hoe nu verder 
met de adviesraden. Karen Doms gaat met ons meedenken hierover. Zij heeft de 
themadag in 2019 begeleidt. Dit onderwerp wordt vervolgd.  
 

6. Inkomende Post/mail  
a. Vastgestelde Participatienota gemeente Borsele 
Ter informatie. 
 
b. Memo klanttevredenheidsonderzoek GR de Bevelanden 
Ter informatie. 
 
Uitgaande Post 
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Uitnodigingen 
c. Interactieve bijeenkomst Regiovisie Jeugdhulp Zeeland, vervolgbijeenkomst 19 april 
2023.  
 

7. Terugkoppeling diverse overleggen 
Niet van toepassing 
 

8. Belangrijke data, vergaderdata 2023  
 

Vergaderdata   Met ondersteuning Locatie Zonder 

ondersteuning 

Locatie 

1e kwartaal 2023 18 april 2023 Kamer 15 7 maart Oudelande 

2e kwartaal 2023 23 mei 2023 Kamer 15 16 mei Borssele 

Themadag 2023 ?    

3e kwartaal 2023 12 september 2023 Kamer 15 29 augustus  

4e kwartaal 2023 7 november 2023  Kamer 15 10 oktober  

 
Themadag; er wordt een datumprikker wordt uitgezet. Hanita Hulsbergen organiseert 
deze dag.  
 

9. Rondvraag 
Op 9 mei is Jan van Schie afwezig bij de vergadering Wmo zonder ondersteuning en 
daarom wordt deze verzet naar 16 mei. 
 
Hanita Hulsbergen geeft aan dat het hondenweitje bij de molen in Heinkenszand erg wordt 
gewaardeerd door hondenbezitters. Het is een leuke ontmoetingsplek geworden.  
 
10. Sluiting 
De vice-voorzitter sluit om 21.20 uur de vergadering. 
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ACTIELIJST (S = streefdatum / G = gereed) 

Nr.  Actie Door Datum S/G 

1 Aanleveren agendapunten Allen Continu  

2 Stukken digitaal aanleveren aan 
diegene die dit wensen 

Allen Continu  

3 Binnenkomende adviezen en mail 
verdelen n.a.v. expertise van de leden. 

Voorzitter Continu  

4 Agendapunten doorgeven Overleg 
Zonder Ambtelijke Ondersteuning aan 
voorzitter  

Allen Continu  

8 Nadenken over voorzitterschap Allen 19 april 
2022 

 

10  Bellen John Dekker ivm Jongerenraad Nicolle 19 april 
2022 

 

15     

 

VOLGENDE BIJEENKOMST 

 

Datum en tijd 23 mei 2023, 19:30 uur 

Plaats Kamer 15, gemeentehuis 

Bespreekpunten Reguliere Wmo-raad 

  

 


